
اخبارخبر كوتاه تشکیل حلقه انسانی دور درختان قطع شده منطقه امامزاده بی بی تاج

اختصاص ۵۰ میلیارد ریال اعتبار برای اجرای طرح افزایش تولید گوشت قرمز در گلستان

 دیدار مدیرعامل شركت توزیع نیروی برق گلستان 
با معاون هماهنگی و پیگیری امور استانهای دفتر رییس جمهوری

 سمینارشناسایی نقاط آسیب پذیر شبکه هوشمند برق و ارائه راهکارهای دفاعی 
مبتنی بر پدافند غیرعامل

بازدید فرماندار شهرستان شهریار از واحدهای تولیدی  بازدید کرد

برگزاری نشست منطقه ای شورای هماهنگی 
تشکل های محیط زیستی خوزستان در رامهرمز

و  هماهنگی  شورای  ای  منطقه  نشست 
نظارت تشکل های محیط زیست و منابع طبیعی 
خوزستان در رامهرمز با حضور انجمن های محیط 
ابتدای  در  گردید.  برگزار  شهرستان  این  زیستی 
پاکبانان محیط  بنیاد  نشست رضا محمدیان مدیر 
زیست رامهرمز ضمن خیرمقدم به حاضرین اظهار 
داشت: امروزه مهمترین رسالت انجمن ها فرهنگ 
سازی در میان اقشار مختلف جامعه بویژه کودکان 
ترویج  تکنولوژی  پیشرفت  با  همزمان  و  است 
فرهنگ محیط زیست نیز بایستی در جامعه صورت 
پذیرد تا این فرهنگ به نسل های بعدی نیز انتقال 
یابد.حکیمه بارانی مدیر انجمن دوستداران طبیعت 
رامهرمز نیز ضمن قدردانی از شورای هماهنگی و 
نظارت تشکل های محیط زیستی خوزستان بابت 
اصلی  اولویت  داشت:  اظهار  شهرستان  در  حضور 
تشکل ما آموزش در مدارس بوده که در قالب طرح 
محیط یار حدود ۳۶ مدرسه را پوشش دادیم و طی 
سالهای اخیر نیز پیگیر اجرای آموزش در مدارس 
پرورش  و  آموزش  اداره  تعامل  عدم  اما  ایم  بوده 
شهرستان با انجمن و مخالفت با اجرای آموزش در 
مدارس توسط مدیریت مجموعه موجب شد تا این 
انجمن  این که  بیان  با  طرح فعلٌا متوقف شود.وی 
دوستداران طبیعت با رصد نمودن تخلفات محیط 
و  ها  پیگیری  تاکنون  در سطح شهرستان  زیستی 
اقداماتی نیز جهت کاهش این معضلات صورت داده 
به مناسبت  نهال  برنامه های کاشت  اجرای  افزود: 
ها،  آن  آبیاری  و  مراقبت  با  همراه  مختلف  های 
محوریت  با  در سطح شهر  فرهنگی  بنرهای  نصب 
کاهش استفاده از ظروف یکبار مصرف و پاکیزه نگه 
داشتن معابر عمومی، دیدارهای چهره به چهره با 
هیئات عزاداری و امامان جماعت در این خصوص 

و انتقال مفاهیم محیط زیستی، تولید کیسه های 
پارچه با طرح گونه های در خطر انقراض شهرستان 
بر  تأکید  و  شهروندان  و  محلی  جوامع  آموزش  و 
این  اقدامات  از  بخشی  زیست  محیط  از  حفاظت 
شورای  دبیر  کاهکش  است.ایمان  بوده  انجمن 
اظهار  نیز  زیستی  محیط  های  تشکل  هماهنگی 
نشست  برگزاری  با  دارد  نظر  در  شورا  این  داشت: 
زیست  محیط  فعالین  و  ها  سمن  با  منطقه  های 
شهرستان ها معضلات و چالش های آن منطقه را 
کانون توجه قرار دهد و با هم اندیشی و همگرایی 
وی  برآییم.  معضلات  این  کاهش  درصدد  بیشتر 
زمینه  تواند  می  نشست  این  نمود:  امیدواری  ابراز 
ای برای توجه بیشتر مسئولین استانی و شهرستان 
برای رفع مسائل محیط زیستی رامهرمز تلقی شود.
حسن ناصر عضو شورای نظارت و داوری تشکل ها 
نیز اظهار داشت: مهمترین معضل بشر امروزی که 
قابل توجهی در تخریب محیط زیست و  به شکل 

تولید پسماند نیز اثر گذاشته مصرف گرایی است و 
می بایست در حد امکان آن را کاهش داد. علاوه بر 
این تهیه و انتشار وصیت نامه های محیط زیستی 
بعنوان یکی دیگر از تأثیرگذارترین اقدامات محیط 
زیستی در بین جامعه است. ضمن اینکه می توان 
و  مشارکت  از  دادستان شهرستان  با  نشستی  طی 
حضور برخی زندانیان در اجرای برنامه های محیط 
تمامی  از ظرفیت  استفاده حداکثری  برای  زیستی 
منابیه  برد.ناصر  بهره  راستا  این  در  جامعه  اقشار 
مدیر انجمن حامیان طبیعت حمیدیه نیز در ادامه 
گری  مطالبه  سطح  افزایش  داشت:  اظهار  نشست 
انجمن ها صورت می  امروزه توسط  بین مردم  در 
پذیرد و برای تحقق اهداف محیط زیستی بایستی 
درگیر  اقدامات  این  در  را  مربوطه  مسئولین  خود 
نمود. وی افزود: در محلات نیز می توان مشارکت 
به همراه  افزایش سرانه فضای سبز  برای  را  اهالی 
داشت و در صورت تحقق این امر علاوه بر توسعه 

از  هریک  شهر،  سطح  گیاهی  و  درختی  پوشش 
اهالی خود عضوی از انجمن ها بشمار خواهند آمد.
جاسم میاحی عضو شورای نظارت و داوری تشکل 
قطع  زیستی  ضدمحیط  اقدام  از  انتقاد  با  نیز  ها 
درختان محوطه امامزاده بی بی تاج تصریح نمود: 
شورای تشکل ها ضمن محکوم نمودن این اقدام در 
پیگیری  رامهرمز  انجمن های محیط زیستی  کنار 
داد.  خواهد  نتیجه صورت  تا حصول  را  های خود 
قبیل  این  از  برگزاری نشست هایی  این که  ضمن 
پیگیری معضلات محیط زیستی شهرستان ها  در 
تأثیرگذار  قطعاً  ها  سمن  موفق  تجربیات  تبادل  و 
شورای  عمومی  روابط  جعفری  بود.کهزاد  خواهد 
بانیان  از  قدردانی  ضمن  نیز  ها  تشکل  هماهنگی 
انجمن  شایسته  میزبانی  و  نشست  این  برگزاری 
های محیط زیستی رامهرمز اظهار داشت: پیشرفت 
این حوزه  رفع معضلات  و  زیستی  فرهنگ محیط 
های  انجمن  بیشتر  پویایی  گرو  در  شهرستان  در 
توسط  مستقل  نهالستان  ایجاد  و  است  رامهرمز 
از  ها  نهال  از  مراقبت  و  دائمی  آبیاری  ها،  سمن 
طریق ایجاد خط لوله به محل، اجرایی نمودن مقوله 
تفکیک زباله از مبداء و احداث نقاتگاه حیوانات بی 
سرپرست نیز از جمله اقداماتی است که می تواند 
با پیگیری انجمن ها و عملی نمودن آن در بهبود 
باشد.گفتنی  موثر  رامهرمز  وضعیت محیط زیستی 
است در حاشیه این نشست از طرح های نهالکاری 
در منطقه پارک جنگلی و حاشیه قلعه باستانی دا و 
دختر و جنگل های منطقه شهدای مربچه که طی 
ماههای اخیر مورد آتش سوزی قرار گرفته بازدید 
شد. علاوه بر این ضمن حضور در منطقه امامزاده 
بی بی تاج در حرکتی نمادین با ایجاد حلقه انسانی 
بی  بی  امامزاده  منطقه  قطع شده  درختان  اطراف 
تاج حمایت خود را جهت پیگیری موضوع اعلام و 

قطع آنها را محکوم کردند.

رئیس سازمان جهادکشاورزی گلستان با بیان اینکه 
گلستان یکی از قطب های تامین امنیت غذایی کشور 
به شمار می رود، گفت: امسال ۵۰ میلیارد ریال اعتبار 
برای اجرای طرح افزایش تولید گوشت قرمز در استان 
گلستان اختصاص یافت.مختار مهاجر در جلسه شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان با بیان اینکه گلستان یکی 
از قطب های تامین امنیت غذایی کشور به شمار می رود، 
اظهارداشت: استان گلستان در حال حاضر ۳.۵ درصد 
تولید گوشت قرمز کشور را دارد و باتوجه به ظرفیتی که 

در استان داریم بسته سرمایه گذاری برای افزایش تولید 
گوشت قرمز را تهیه کرده ایم تا سهم تولید استان تا 14۰۰ 
به ۵ درصد و تا سال 14۰4 به 1۰ درصد در کشور برسد.
وی افزود: امسال ۵ میلیارد تومان اعتبار برای اجرای 
این طرح اختصاص یافته و انتظار داریم سهم استان 
از تولید گوشت قرمز افزایش پیدا کند.رئیس سازمان 
جهادکشاورزی استان گلستان با بیان اینکه پروژه های 
مختلفی برای رسیدن به این برنامه پیش بینی شده و در 
حال اجراست، گفت: اصلاح نژاد دام سنگین و سبک، 

تولید نژاد های نوترکیب گوسفندهای داخلی و خارجی با 
هدف چندقلوزایی و تامین قوچ و میش اصلاح نژاد شده 
برای تشکیل گله های مولد در حال انجام است.وی گفت: در 
همین زمینه ۳۵ گله در استان گلستان شناسایی شده و 8۵ 
راس قوچ اصلاح نژادی در این گله ها توزیع شد. علاوه 
براین با دو شرکت دانش بنیان نیز برای تولید اسپرم و 
جنین دام های نوترکیب قرارداد بسته شد.مهاجر درباره 
واردات گاوهای دومنظوره به استان نیز عنوان داشت: 
جلسه هایی با شرکت های بزرگ لبنی داشتیم و هفته 

آینده این طرح برای تامین ارزی برای بانک مرکزی ارسال 
می شود. همچنین با مرکز اصلاح نژادی در فرانسه نیز 
برای اصلاح 1۰۰۰ راس دام هماهنگی شده است.رئیس 
سازمان جهادکشاورزی استان گلستان خاطرنشان کرد: 
در استان ۳ هزار واحد دامداری کوچک در استان داریم 
که در سال های اخیر به علت مشکلات مختلف دچار 
تعطیلی و رکود شدند، برای واحدهای جدید و توسعه 
پرورش دام در استان نیاز به تامین آب جدید نخواهیم 

داشت و از همان مجوزهای قبلی استفاده می کنیم.

مدیرعامل توزیع نیروی برق گلستان با معاون 
رییس  دفتر  استانهای  امور  پیگیری  و  هماهنگی 
و گفت  دیدار  ریاست جمهوری  در محل  جمهوری 
توزیع  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  نمود.به  گو  و 
نیروی برق گلستان ؛ علی اکبر نصیری گفت : پیگیری 
به  همراه  هیئت  و  جمهوری  ریاست  سفر  مصوبات 

تا  گیرد  صورت  بایست  می  برق  حوزه  در  گلستان 
گردد.وی  رفع  استان  در  مردم  مشکلات  از  بخشی 
چشمگیری  سهم  گلستان  برق  :خوشبختانه  افزود 
در مصوبات این سفر در برداشته که با تخصیص آن 
،بخش اعظم از مشکلات استان در حوزه زیرساخت 
های توزیع برق رفع خواهد شد.نصیری در ادامه گذری 

هم بر وقوع سیل در ابتدای سال به استان زد و گفت 
به  تومان  میلیارد  از ۳۰  بیش  ابتدای سال  : سیل 
شبکه های توزیع برق استان خسارت وارد نمود که 
می بایست به ان توجه ویزه شود.در ادامه علی اصغر 
احمدی معاون هماهنگی و پیگیری امور استانهای 
: در صدد آن هستیم  دفتر رئیس جمهوری گفت 

که اعتبارات تصویب شده بصورت کامل به تخصیص 
پیدا کند چرا که برخی از مشکل مردم گلستان در 
افزود  ادامه  در  گردد.وی  مرتفع  برق  انرژی  حوزه 
اعتبارات  ویژه در بحث  این معاونت مساعدتهای   :
بخش انرژی برق در گلستان انجام داده که انشاله 

بزودی محقق میگردد.

مهندس عظیم بلبل آبادی مدیر عامل شرکت سهامی برق منطقه 
ای گیلان درسمینارشناسایی نقاط آسیب پذیر شبکه هوشمند برق و 
ارائه راهکارهای دفاعی مبتنی بر پدافند غیرعامل اظهار داشت:تامین 
از  یکی  توزیع  فوق  و  انتقال  سطوح  پایداردر  و  مطمئن  برق  انرژی 
، مهم و اساسی شرکت برق منطقه ای گیلان  ماموریت های اصلی 
است .وی افزود: لحاظ تمهیدات مقتضی بر افزایش تاب آوری و بالا 
بردن ضریب اطمینان شبکه از درجه اهمیت و اولویت بالایی برخوردار 
است و در راستای دفاع غیرعامل ، بازدارندگی و کاهش آسیب پذیری 
بمنظورتامین  را  خود  ماموریت  بتوانیم  تا  شود  می  محسوب  شبکه 
انرژی برق پایدار انجام دهیم.مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان 
بهره  درحال  و  موجود  تجهیزات  و  امکانات  از  کرد:استفاده  تصریح 
برداری موجب می شود تداوم چرخه ارائه خدمات امکان پذیر باشد.
وی تهدیدات طبیعی و تهدیدات انسان محوررا از تهدیدات آسیب زای 
شبکه های برق عنوان کرد و گفت: بعد ازبحران بارش برف سنگین 
جلسات   ، توزیع  فوق  و  انتقال  شبکه  آوری  بمنظورتاب   ،  ۹۵ سال 
سه  از  که  شد  برگزار  گیلان  ای  منطقه  برق  شرکت  در  کارشناسی 
شرکت مهندسین مشاور مطرح کشور در بررسی علل بروزحوادث و 
ارائه راهکارهای اصلاحی برای پایداری شبکه و کاهش آسیب پذیری 
کمک گرفته شد.مهندس بلبل آبادی با بیان اینکه شرکت برق منطقه 

بلند مدت  و  میان مدت   ، زمانی کوتاه مدت  بازه  ای گیلان در سه 
حدود 4۰ میلیارد تومان پروژه برای شبکه در حال بهره برداری صرف 
 11 یعنی  چهارم  یک  توانستیم  امروز  به  تا  یادآورشد:   ، است  کرده 
میلیارد تومان از این پروژه ها را در راستای اصلاح شبکه و بالابردن 
امنیت و کیفیت خدمات به بهره برداری برسانیم.وی گفت:بعد از برف 
سال ۹۶، 8۰ درصد از برق منطقه متاثر از شرایط جوی بود و طبق 
بررسی ها شاهد بودیم خروج ترانسفورماتورها در سال ۹۶ نسبت به 
سال ۹۵ حدود ۹4 درصد و بی برقی خطوط انتقال و فوق توزیع نیز 
8۳ درصدی کاهش داشت و میزان انرژی توزیع نشده و خاموشی های 
اعمال شده حدود ۹8 درصد کم شد.مهندس بلبل آبادی در خصوص 
اجرای ایده شرکت برق منطقه ای گیلان برای نخستین باردر کشور، 
با توجه به تنگناهای شدید مالی اذعان داشت:از  طی دو سال اخیر 
ظرفیت آزاد تجهیزات در حال بهره برداری استفاده حداکثری کردیم 
استفاده  زمینه  در  درصد   ۷۰ شدیم  موفق  ایده  این  بکارگیری  با  و 
صرفه جویی  گیلان  استان  سطح  در  خود  نیاز  مورد  ظرفیت های  از 
کنیم و اگر این ایده اجرایی نمی شد در پیک مصرف تابستان امسال 
با چالش هایی روبه رو بودیم.مدیرعامل شرکت سهامی برق منطقه ای 
گیلان از اضافه شدن ۵۷۰ مگاولت به ظرفیت انتقال و فوق توزیع این 
این میزان معادل 8٫۲  ابتدای سال ۹۷ خبر داد و گفت:  از  شرکت 

درصد از ظرفیت استان گیلان بوده و بیش از ۳1۰ میلیارد تومان بار 
مالی این پروژه ها است.

ظرفیت  میانگین  گذشته  سال   1۰ در  اینکه  بیان  با  بلبل آبادی 
این  ، اظهار داشت: هم اکنون  بود  انتقال استان گیلان ۵٫۳  پست های 
ظرفیت به 8٫۲ درصد رسیده است همچنین میزان افزایش ظرفیت در 
بخش فوق توزیع نیزحدود 1۹ درصد است که 4 برابر متوسط 1۰ ساله 
ای  منطقه  برق  سهامی  شرکت  در  حاصله  های  موفقیت  است.وی 

گیلان را حاصل تلاش های کارکنان این مجموعه عنوان کرد.

مهندس طاهری فرماندار شهرستان شهریار به جهت بررسی و 
رسیدگی به مسائل و مشکلات حوزه تولید، از واحدها و کارگاه های 

کارگروه  بازدیدهای  ادامه  آورد.در  بعمل  بازدید  شهرستان  تولیدی 
تولیدی  واحدهای  از  شهریار  شهرستان  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 
از  حمایت  و  مقاومتی  اقتصاد  های  سیاست  اجرای  راستای  در  که 
رئیس  و  فرماندار  طاهری  مهندس  باشد،  می  داخلی  تولیدگنندگان 
کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید شهرستان شهریار بهمراه اشجعی 
سرپرست معاونت برنامه ریزی و توسعه فرمانداری، رئیس اداره صمت 
و جمعی دیگر از مسئولین و روسای ادارات عضو این کارگروه با حضور 
در محل چندین واحد تولیدی و شرکت صنعتی مستقر در شهریار و 
فردوسیه، ضمن آشنایی با فعالیت ها و فرایند تولید کالا، با مشکلات 
و مسائل آنها نیز آشنا شد.بنا بر این گزارش؛ مهندس طاهری فرماندار 
شهرستان شهریار در جلسه کاگروه تسهیل و رفع موانع تولید مختص 
مشکلات  و  موضوعات  بررسی  با  شده،  بازدید  تولیدی  واحدهای  به 
تولید  راه  برسر  که  موانعی  و  ها  شرکت  مدیران  توسط  شده  مطرح 

وجود دارد، با تاکید بر اینکه جلسات ستاد تسهیل و رفع موانع تولید 
برای  مطلوب  و  سریع  الامکان  حتی  و  موثر  خروجی  دارای  باید  ما 
تولیدکنندگان داشته باشد، اظهار داشت: در شرایط فعلی کشور جایی 
و  تولیدکندگان  از  حمایت  برابر  در  کوتاهی  و  خطا  و  آزمون  برای 
صنعت گران و اشتغال آفرینان وجود ندارد و ما باید از تمام توان و 
تولیدکنندگان  فعالیتی  دامنه  و گسترش  برای حفظ  اختیارات خود 
جمع  با  شهریار سپس  شهرستان  کنیم.فرماندار  مناسبت  وری  بهره 
اصلی  اولویت  ها،  شرکت  توسط  شده  مطرح  های  درخواست  بندی 
مجموعه شهرستان را گره گشایی و حل دغدغه های آنان عنوان کرد 
و تصریح کرد: انتظار داریم خود تولیدکنندگان نیز نسبت به پیگیری 
مسائل مدنظر خود پیگیر باشند و کار را رها نکنند و ما نیز با استفاده 
استان،  نیاز ظرفیت های  و در صورت  تمام ظرفیت های شهرستان 

مشکلاتشان را رفع و رجوع خواهیم کرد.

 تصویب دو پروژه تحقیقاتی 
در شرکت توزیع برق استان سمنان

برق  نیروی  توزیع  شرکت  تحقیقات  کمیته  نشست  ششمین 
استان سمنان با تصویب دو پروژه ی تحقیقاتی برگزار شد.دبیرکمیته 
رهیافت  یک  “ارائه  داشت:  بیان  استان  برق  توزیع  تحقیقات شرکت 
توزیع  راه دور در شبکه  از  یابی کلیدهای کنترل  برای مکان  جدید 
که  است  مصوب  تحقیقاتی  پروژه  اولین  عنوان  به   ، سمنان”  استان 
در این نشست پیرامون آن بحث و تبادل نظر صورت گرفت.حسین 
اتصال  جهت  فاز  تک  اینورتر  ساخت  و  طراحی   “  : افزود  خسروی 

یکی  عنوان  به   “ به شبکه  کوچک  مقیاس  های خورشیدی  نیروگاه 
دیگر از پروژه ی مصوب  می باشد که مورد پذیرش و تصویب اعضای 
در  پروژه  این  که  این  به  بااشاره  شد.وی  واقع  کمیته  این  در  حاضر 
اضافه کرد:  تعریف شده  اولویت های تحقیقاتی سال جاری  راستای 
در این زمینه می توان از ظرفیت علمی اساتید در راستای خودکفایی 
استفاده مطلوبی نمود و همچنین در صورت عدم تولید انبوه، پیشرفت 
دانش مهندسی در این بخش به خودی خود ارزشمند تلقی می گردد.

۱۷۰۰ تن مرغ در سردخانه های استان 
گلستان ذخیره سازی شد

رئیس سازمان جهاد کشاورزی گلستان با اشاره به 
اینکه انبارهای ذخیره مرغ در گلستان پرُ است، گفت: 
کمبود مرغ در استان گلستان وجود ندارد و در حال 
حاضر یک هزار و ۷۰۰ تن مرغ در سردخانه های استان 
ذخیره شده است.مختار مهاجر در بازدید از انبارهای 
حال  در  اظهارداشت:  بندرگز  در  مرغ  ذخیره سازی 
حاضر یک هزار و ۷۰۰ تن مرغ در سردخانه های استان 
گلستان ذخیره شده و هر هفته هم ۳۰۰ تن به صورت 
دوره ای خریداری و به مراکز نگهداری در داخل و خارج 
استان منتقل می شود.وی با اشاره به دستورالعمل 
سازمان پدافند غیرعامل کشور درباره ذخیره سازی 
به صورت مستمر  افزود:  برای مواقع ضروری،  مرغ 
حدود ۵۰ تا ۷۰ هزار تن مرغ در کشور ذخیره سازی 
می شود که 1۰ تا 1۵ درصد آن باید در استان گلستان 
انجام شود.رئیس سازمان جهاد کشاورزی گلستان با 
بیان اینکه استان گلستان یکی از مهم ترین استان ها در 
تامین مرغ و پشتیبان تنظیم بازار کشور است، اظهار 
داشت: از استان گلستان روزانه به 1۵ استان کشور 
مرغ ارسال می شود و ۳۵ تا 4۰ درصد مرغ تهران هم 
از سوی استان گلستان تامین می شود.مهاجر گفت: 
استان گلستان در تولید مرغ قابلیت های خوبی دارد 
و سالانه ۵4 میلیون جوجه ریزی داریم که 4۰ درصد 
آن در واحدهای زنجیره تولید، تولید می شوند که برنامه 
داریم در پایان برنامه ششم به بیش از 8۰ درصد تولید 
برسانیم.رئیس سازمان جهاد کشاورزی گلستان اظهار 
کرد: راه خروج از نوسانات قیمت، افزایش صادرات و 
افزایش این زنجیره های تولید است و در کل باید حوزه 
تولید و صادرات در قالب این زنجیره ساماندهی شود.
وی  همچنین با بیان اینکه در گلستان ۲۰ واحد مرغ 
تخم گذار با ظرفیت ۲ میلیون ۲8۰ هزار تخم مرغ 
فعالیت می کنند، گفت: ۳۰ درصد تخم مرغ تولیدی در 

گلستان به دیگر استان ها صادر می شود.

اعزام نیرو به موکب گلستان در کربلای 
معلی توسط توزیع برق استان

مدیرعامل شرکت توزیع برق گلستان از اعزام 
نیرو به موکب علی بن موسی الرضا )علیه السلام( 
برای خدمات رسانی به زائران اربعین حسینی خبر 
داد.به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق 
گلستان ؛ علی اکبر نصیری گفت: برای چهارمین سال 
است که شرکت توزیع نیروی برق گلستان به منظور 
خدمات دهی به موکب زائران حسینی به کربلای 
معلی نیرو اعزام می کند. مدیرعامل شرکت توزیع برق 
گلستان یادآور شد: شرکت توزیع نیروی برق استان 
گلستان بحث تاسیسات الکتروتیکی موکب استان در 
کربلای معلی را برعهده گرفته است و هر ساله اکیپی از 
نیروهای متخصص خود را  به منظور  تامین روشنایی 
و برق اضطراری اعزام می کند.نصیری خاطرنشان کرد: 
به هئیت های مذهبی توصیه می شود که استانداردها و 
مسائل ایمنی را رعایت کنند تا با مشکل روبه رو نشوند.

بررسی در بازدید شهردار رشت ؛ مشکلات و 
مسائل کارخانه آسفالت شهرداری رشت

از  رشت  شهرداری  بازدید  برنامه  جریان  در 
کارخانه آسفالت مسائل و مشکلات این واحد تولیدی 
مورد بررسی قرار گرفت.دکتر ناصر حاج محمدی در 
بازدید از کارخانه آسفالت شهرداری به بررسی و ارزیابی 
مسائل این کارخانه پرداخت.در این برنامه بازدید میثم 
بازآفرینی  حرفت خواه سرپرست سازمان عمران و 
شهری شهرداری رشت به تشریح عملکرد و اقدامات 
پرداخت.شهردار  شهرداری  آسفالت  تولید  کارخانه 
رشت هم با تاکید بر اینکه برای اجرای موفق پروژه 
نهضت آسفالت در شهر، این کارخانه باید با تمام توان و 
امکانات به تولید آسفالت مبادرت ورزد، خواستار تلاش 
مضاعف همگان شد.دکتر ناصر حاج محمدی همچنین 
قول داد همه مسائل و مشکلات مرتبط با کارخانه تولید 

آسفالت شهرداری را با جدیت پیگیری نماید.

حضور امور آب و فاضلاب شهرستان شهریا 
در غرفه آموزشی فرهنگ مصرف بهینه آب

همزمان با هفته پیوند اولیا و مربیان، نمایشگاه 
و همایش فرهنگ پیوند و مشارکت، با حضور روابط 
عمومی امور آب و فاضلاب شهریار در محل اردوگاه 
شهید منتظری برگزار شد.علی کیوانی – شهریار ، 
در همایش فرهنگ پیوند، بهزاد اسدی مدیر امور 
آب و فاضلاب شهریار ضمن بازدید و حضور در غرفه 
بهینه آب، طی سخنانی  آموزشی فرهنگ مصرف 
جایگاه آب و نقش آن در خانواده را ارزشمند توصیف 
و اظهار داشت : فرهنگ مصرف بهینه آب در اقشار 
مختلف جامعه از ضروریات بوده و حوزه روابط عمومی 
آبفا برای آموزش فرهنگ مصرف صحیح آب جهت 
حضور در بین جامعه هدف آموزش و پرورش، آمادگی 
دارد.    او در ادامه گفت: منابع آب نسبت به توسعه 
شهری و افزایش جمعیت در تناسب نبوده و باید حفظ 
و نگهداری آن را مدیریت کرد تا بدلیل کمبود منابع 
تامین، در آینده با مشکل کمبود آب شرب مواجه 
نشویم.اسدی در پایان افزود: ما در آبفا مسئول مدیرت 
تاسیسات آبرسانی و تامین آب شرب برای شهروندان 
محترم بوده ولی مصرف کنندگان نهایی آب، یعنی 
همان شهروندان عزیز،  با مصرف صحیح آب و پرهیز از 
مصارف غیر ضروری ما و همکاران را در ارائه خدمات و 

آبرسانی یاری می کنند .

 برگزاری کارگاه آموزشی خانواده 
وفضای مجازی در مخابرات منطقه 

آذربایجان غربی
کارگاه آموزشی با محوریت» خانواده ، اخلاق 
وامنیت در فضای مجازی « بصورت  ویدئو کنفرانس 
غربی  آذربایجان  منطقه  مخابرات  کارکنان  برای 
برگزار شد . این کارگاه آموزشی با هدف آگاه سازی 
ومحافظت در برابرآسیب های اجتماعی وشناسایی 
خانواده  بر  مجازی  فضای  های  وآسیب  معضلات 
وارایه راهکارهای آموزشی با مشارکت پلیس فتای 
تهران برگزار گردید . در این کارگاه آموزشی جناب 
سرهنگ حامد فخار رئیس اداره اطلاعات پلیس فتا 
تهران بزرگ که به عنوان مدرس این کارگاه حضور 
داشت : مطالبی را با محوریت استفاده صحیح از 
فضای مجازی ، روشهای صحیح نظارت والدین در 
فضای مجازی برای فرزندان ، خطرات وآسیب های 
از  فرزندان  اصولی  استفاده  فضای سایبری ونحوه 
شبکه های مجازی وشیوه کنترل آنها توسط والدین 

مطالبی را ارایه نمود . 

اختصاص ۵۰ میلیارد ریال اعتبار برای 
اجرای طرح افزایش تولید گوشت 

قرمز در گلستان
گلستان  جهادکشاورزی  سازمان  رئیس 
تامین  قطب های  از  یکی  گلستان  اینکه  بیان  با 
گفت:  رود،  می  شمار  به  کشور  غذایی  امنیت 
امسال ۵۰ میلیارد ریال اعتبار برای اجرای طرح 
گلستان  استان  در  قرمز  گوشت  تولید  افزایش 
شورای  جلسه  در  مهاجر  یافت.مختار  اختصاص 
برنامه ریزی و توسعه استان با بیان اینکه گلستان 
یکی از قطب های تامین امنیت غذایی کشور به 
در  گلستان  استان  اظهارداشت:  رود،  می  شمار 
حال حاضر ۳.۵ درصد تولید گوشت قرمز کشور 
را دارد و باتوجه به ظرفیتی که در استان داریم 
تولید گوشت  افزایش  برای  بسته سرمایه گذاری 
تا  استان  تولید  سهم  تا  کرده ایم  تهیه  را  قرمز 
14۰۰ به ۵ درصد و تا سال 14۰4 به 1۰ درصد 
در کشور برسد.وی افزود: امسال ۵ میلیارد تومان 
و  یافته  اختصاص  طرح  این  اجرای  برای  اعتبار 
قرمز  تولید گوشت  از  استان  داریم سهم  انتظار 
سازمان جهادکشاورزی  کند.رئیس  پیدا  افزایش 
استان گلستان با بیان اینکه پروژه های مختلفی 
برای رسیدن به این برنامه پیش بینی شده و در 
و  دام سنگین  نژاد  اصلاح  اجراست، گفت:  حال 
گوسفندهای  نوترکیب  های  نژاد  تولید  سبک، 
تامین  و  با هدف چندقلوزایی  داخلی و خارجی 
قوچ و میش اصلاح نژاد شده برای تشکیل گله 
در  گفت:  است.وی  انجام  حال  در  مولد  های 
همین زمینه ۳۵ گله در استان گلستان شناسایی 
شده و 8۵ راس قوچ اصلاح نژادی در این گله ها 
دانش  شرکت  دو  با  براین  علاوه  شد.  توزیع 
دام های  جنین  و  اسپرم  تولید  برای  نیز  بنیان 
نوترکیب قرارداد بسته شد.مهاجر درباره واردات 
داشت:  عنوان  نیز  استان  به  دومنظوره  گاوهای 
داشتیم  لبنی  بزرگ  شرکت های  با  جلسه هایی 
برای  ارزی  تامین  برای  این طرح  آینده  و هفته 
مرکز  با  ارسال می شود. همچنین  مرکزی  بانک 
اصلاح نژادی در فرانسه نیز برای اصلاح 1۰۰۰ 
سازمان  است.رئیس  شده  هماهنگی  دام  راس 
خاطرنشان  گلستان  استان  جهادکشاورزی 
کوچک  دامداری  واحد  هزار   ۳ استان  در  کرد: 
علت  به  اخیر  سال های  در  که  داریم  استان  در 
شدند،  رکود  و  تعطیلی  دچار  مختلف  مشکلات 
در  دام  پرورش  توسعه  و  جدید  واحدهای  برای 
استان نیاز به تامین آب جدید نخواهیم داشت و 

از همان مجوزهای قبلی استفاده می کنیم.

آغاز فرآیند بومی سازی لامپ های 
وارداتی اشعۀ

پس ازاین که شرکت فولاد مبارکه حمایت و 
انجمن های  دانش بنیان،  با شرکت های  همکاری 
خود  کار  دستور  در  را  ها  استارتاپ  و  علمی 
با  و  این شرکت  دیگر  عملی  اقدام  در  داد،  قرار 
فناوری  و  علمی  معاون  ستاری  سورنا  حضور 
لامپ های  ساخت  تفاهم نامه  رئیس جمهور 
بین  کیلوولت   ۷۵ و   1۰۰ ایکس  اشعه  وارداتی 
شرکت فولاد مبارکه وشرکت آشکار پرتو پویا از 
وفن آوری  علـــــم  پـــــارک  زیرمجموعه های 
بازرسی  مدیر  شیرانی  بهزاد  شد.  امضاء  قزوین 
در  مبارکه  فولاد  دقیق  ابزار  اتوماسیون  و  فنی 
از  یکی  گفت:  تفاهم نامه  این  امضای  جریان 
از  استفاده  ضخامت،  اندازه گیری  روش های 
اشعه  بر  مبنی  ضخامت سنجی  دستگاه های 
این  در  موردنیاز  ایکس  پرتوهای  است.  ایکس 
با استفاده از لامپ های مولد اشعه ایکس  روش 
همین  در  می شود.وی  تولید  ثابت  آند  نوع  از 
خصوص تصریح کرد: در ناحیۀ نورد سرد شرکت 
ورق های  ضخامت  کنترل  جهت  مبارکه  فولاد 
از  تولیدی  خطوط  انتهای  و  ابتدا  در  تولیدی 
تعداد ۲۲ دستگاه ضخامت سنج ایکس به دلیل 
تأکید  با  شیرانی  می گردد.  استفاده  بالا  دقت 
این  مهم  سخت افزاری  قسمت های  این که  بر 
اشعه  ژنراتور  باکس،  کنترل  شامل  سیستم ها 
ایکس، استاندارد مگازین و دتکتور است، گفت: 
مهم ترین قسمت  درواقع  که  ایکس  اشعه  لامپ 
ایکس  اشعه  ژنراتور  در  است  اشعه  تولید  جهت 
قرارگرفته است و با توجه به استهلاک و خرابی 
حدود  سالانه  متوسط  به طور  مذکور  لامپ های 
8 عدد تعویض می گردد. وی با تأکید بر این که 
می تواند  مستعـــمل  لامپ های  تعویض  عدم 
و  تولیـــد  خطـــوط  در  اختـلال  مـــــوجب 
تضمیـــن کیفیـــت محصـــول شرکت فولاد 
لامپ ها  این  درحال حاضر  گفت:  شود،  مبارکه 
به صورت واردات و قیمت چند برابری نسبت به 
می شود.  تأمین  کشور  از  خارج  از  اصلی  قیمت 
مدیر بازرسی فنی و اتوماسیون ابزار دقیق فولاد 
با  و  تحریم ها  به  توجه  با  داشت:  اظهار  مبارکه 
بر  مبنی  شرکت  مدیرعامل  تأکید  به  عنایت 
دانش بنیان  و  سازنده  شرکت های  از  حمایت 
داخلی بر آن شدیم که این لامپ ها را با استفاده 
نماییم.  بومی سازی  علمی کشور  از ظرفیت های 
به همین منظور از شرکت های دانش بنیان داخلی 
استعلام گرفته شد و پس از بررسی هایی که انجام 
شد، با شرکتی در پارک علم و فن آوری قزوین به 
توافق رسیدیم، تا ان شاءالله بتوانند در یک فرصت 
معقول با ساخت این لامپ ها، کشور را از واردات آن 
بی نیاز سازند.وی خاطرنشان کرد: کسب موفقیت 
در این زمینه به واقع یک دستاورد ملی خواهد بود، 
چراکه علاوه بر صنعت فولاد در بسیاری از صنایع 
دیگر ازجمله پزشکی نیز این لامپ ها کاربرد دارند.
نه تنها  لامپ ها  این  بومی سازی  کرد:  تصریح  وی 
کشور را از واردات آن و خروج مبالغ قابل توجهی 
صادرات  با  می توان  بلکه  کرد،  خواهد  بی نیاز  ارز 
آن ها برای کشور ارزآوری و ارزش افزوده اقتصادی 
نیز ایجاد کرد.بهزاد شیرانی در بخش پایانی سخنان 
خود ضمن قدردانی از رویکرد مدیریت ارشد شرکت 
در بومی سازی و حمایت از شرکت های دانش بنیان 
کارکنان  توسعه،  و  تحقیق  مدیریت  همکاری  و 
مجموعه تعمیر تجهیزات پرتوزای فولاد مبارکه و  
شرکت آشکار پرتو پویا از زیرمجموعه های پارک 
علم وفن آوری قزوین، اظهار امیدواری کرد: هرچه 
و  اجرا شود  فاز  وارد  ارزشمند  اقدام  این  سریع تر 
تولید  چرخه  در  بتوان  داخل  تولید  لامپ های  از 

استفاده کرد.
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